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Tid og sted Afbud Referent Ordstyrer 

             18.01.22 
 Remisen, Blegdamsvej 132 

Ditte (Teddy, Børnedammen), 
Eva (Agnes, Kometen) 

             Susanne  

 

Til stede:  
Dorte pædagogisk leder, Anne-Marie (pædagog Kometen), Susanne (pædagog Børnedammen), Hesam (Far til Aliya, 
Remisen), Majken (mor til Julian, BD), Ditte (mor til Carl-Emil, Remisen),  

 
 

Punkt Mål* Tid Ejer Emne Hvad skal vi udrette? 
Referat 

Hvem gør hvad? 
Hvornår? 

1 O 10 Dorte Nyt fra ledelsen/institutionen 
Orientering omkring stort og 

småt på institutionen 
Herunder budget 

Dorte orienterede om at 
meget desværre stadig 
står i Coronaens tegn. 
Adrian, (Remisen), er 
blevet forlænget indtil 
maj måned. 
Vi har stadig en på 
barsel på 
Børnedammen, hvor 
Aida er ansat i 
vikariatet. 
På Kometen har vi en 
langtidssyg med 
Corona, det er Claus 



 

 

fra Kometen, som er 
indlagt på femte uge. 
Dorte ville gerne have 
informeret omkring 
budget, men pt. 
mangler vi 
årsafsluyningen vedr. 
2021, derfor tages 
punktet op på et senere 
møde.  

2 D 15 
Person

alet 
Corona 

Hvad er status samt dialog 
omkring hvad der kan 

forventes af indsatser i forhold 
til børnene 

Over julen var der 9 
personaler, der var 
blevet smittet på 
arbejdet. Pt. Er det 
mest lærerne, der er 
smittet, og vi hjælper 
selvfølgelig skolen. 
Ifht. Pæd. indhold gør vi 
det bedste. Vi er ofte 
alene med en klasse i 
et bestemt lokale, og 
gør vores bedste for at 
tilbyde børnene en 
kvalitativ pædagogisk 
hverdag. 
Oplever forældrene 
noget på børnene 
derhjemme. Ditte synes 
mest at der er en 
forandring ifht. til 
børnene har vikarer i 
skolen, hvor det er lidt 
utrygt. 



 

 

Maiken synes egentlig 
at det går fint i Julians 
klasse, hvor de primært 
har haft de faste 
voksne. 
Hisam synes lidt det at 
det er det samme i 
Aliayas klasse. Og at 
børnene har vænnet sig 
til det, for de har 
nærmest ikke prøvet 
andet. 
Dorte fortalte at det for 
os pædagoger nu er 
blevet sådan, at de 
voksne kan rokere 
rundt i andre klasser, 
så vi kan tilbyde noget 
forskelligt. Vigtigt at vi 
bruger de voksnes 
forskellige ressourcer 

3 O 10 Dorte Pejlemærker 

Gennemgang af de 6 
pejlemærker som institutionen 

arbejder ud fra. 
 

Bilag vedhæftet 

   Dorte gennemgik vores 
pejlemærker. Se det 
vedhæftede bilag. 

   Dorte fortalte lidt om 
hvordan vi opfylder de 
forskellige pejlemærker 
hver dag, og om 
hvordan det foregår når 
den pædagogiske 
konsulent er på besøg. 
Det som konsulenten 
ser til det pædagogiske 



 

 

tilsyn, bliver vi bedømt 
ud fra. 

   Dorte fortalte også at vi 
laver TOPI to gange 
årligt. Et redskab hvor vi 
gennemgår alle klasser, 
og alle børn, for at sikre 
os at alle børn trives 
godt. Dette danner 
udgangspunkt for vores 
skolehjemsamtaler. 

1 

4 O/D 20 Dorte Pædagogisk tilsyn 

Fremlæggelse af dette års 
tilsynsrapport. 

 
Bilag vedhæftet 

Dorte fortalte om  
dialogmødet, hvor vi 
gennemgår alle 
pejlemærker, og 
konsulentens besøg på 
de forskellige matrikler. 
Mødet var sammen 
med afdeling B, som vi 
intet samarbejde har 
med, og selvom vi ikke 
har det, bliver vi 
bedømt samlet. Se 
vedhæftet bilag, så I 
kan læse om indsatser 
og begrundelser. 
Hisam,deltog på 
dialogmødet. Han 
synes at de få ting 
konsulenten slog ned 
på ikke er et problem i 
hverdagen, da noget af 



 

 

det der blev sagt er 
urealistisk, da 
normeringerne ikke 
altid er som man måske 
kan ønske sig. 
  

    5 D 5 Dorte Aula 
Kort opfølgning efter sidste 

møde 

Dorte har ikke hørt 
noget nyt. Forældrene 
oplever at det fungerer. 

6 D 15 
Foræld

rene 
Nyt fra forældrene 

Er der punkter fra forældrene 
der skal tages op? 

Ingen punkter. 

7 D 5 Alle Punkter til næste møde 
Prioritering af punkter til 

næste møde 

 

• Budget 

• KKFO’ens 
Politikker   

8  5  Evt  

Næste møde: 

• 17/3/22 -fælles 
med 
Skolebestyrelsen 

• 7/6/22 

 
* O: orientering    D: drøftelse    B: beslutning   


